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Protokół nr 136/22   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 8 kwietnia 2022 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - Przewodniczący Zarządu Powiatu  

2. Pan Krzysztof Dziuba - Wicestarosta Wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

          

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Katarzyna Olejnik   - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli  

        Ledóchowskiej w Komornikach  

3. Pani Patrycja Świtalska  - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw   

        Społecznych Starostwa Powiatowego    

        w Wieluniu 

4. Pani Justyna Kałuziak  - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

        Kartografii, Katastru i Gospodarki   

        Nieruchomościami Starostwa Powiatowego    

        w Wieluniu 

5. Pani Anna Freus    - p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego   

        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

        (SP ZOZ) 

6. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

        Rodzinie w Wieluniu (PCPR) 
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7. Pan Dariusz Kowalczyk   - dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana  

        Długosza w Wieluniu (ZS nr 2) 

8. Pani Małgorzata Zygmunt  - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego    

        w Wieluniu 

9. Pani Alicja Krzemień  - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

        w Wieluniu (PZD) 

10.  Pan Maciej Bryś    - naczelnik Wydziału Komunikacji, 

       Transportu i Dróg Starostwa Powiatowego  

         w Wieluniu  

 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CXXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Zapoznanie z zakresami obowiązków pracowników Domu Dziecka  

im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach - kontynuacja sprawy z CXXX 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 10.02.2022 r. 

6. Przyjęcie informacji Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu o stanie i strukturze 

bezrobocia w Powiecie Wieluńskim oraz działaniach łagodzących skutki 

bezrobocia w 2021 r. - temat sesyjny. 

7. Zapoznanie z informacją p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 28.02.2022 r. 

sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 30.03.2022 r.  
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8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji 

resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent osobisty 

osoby niepełnosprawnej” – edycja 2022 w ramach Funduszu Solidarnościowego.  

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji 

resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka 

wytchnieniowa” – edycja 2022 w ramach Funduszu Solidarnościowego.  

10. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o zabezpieczenie w budżecie Powiatu Wieluńskiego w 2022 r. 

środków finansowych na wyposażenie szkolnego ośrodka egzaminującego  

na potrzeby wiosennej sesji egzaminacyjnej.  

11. Przyjęcie projektu Aneksu Nr 1 do porozumienia z Gminą Wieluń  

z dnia 21.12.2021 r. w sprawie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym 

zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń transportu i opieki w czasie przewozu  

z miejsca zamieszkania do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania.  

12. Przyjęcie projektu Aneksu Nr 2 do porozumienia z dnia 26.08.2021 r. pomiędzy 

Powiatem Wieluńskim a Gminą Ostrówek w zakresie realizacji zapewnienia 

uczniom niepełnosprawnym bezpłatnego transportu i opieki do Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w ramach otwartych konkursów  

na realizację zadań publicznych w roku 2022. 

14. Przyjęcie informacji Przewodniczącego Komisji Konkursowej o wynikach 

postępowań konkursowych, przeprowadzonych celem wyłonienia kandydatów  

na stanowiska:  

a) Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu,  

b) Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu,  

c) Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu.  
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16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu. 

19. Zapoznanie z możliwymi wariantami postępowania organu prowadzącego 

mającymi na celu powierzenie stanowisk: 

a) Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu, 

b) Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu  

i podjęcie decyzji w przedmiotowej sprawie.  

20. Rozpatrzenie wniosku Prezesa Polskiego Związku Wędkarskiego Okręgu 

Sieradzkiego Koła Wieluń Miasto w sprawie wycięcia drzew (19 sztuk) 

znajdujących się na działce nr 24 obręb 2 miasta Wieluń, stanowiącej własność 

Powiatu Wieluńskiego oddaną w dzierżawę Okręgowi Polskiego Związku 

Wędkarskiego w Sieradzu. 

21. Rozpatrzenie wniosku w sprawie położenia nawierzchni na drodze powiatowej  

Nr 4515E odcinek Ruda-Nowy Świat.  

22. Zapoznanie z petycją mieszkańców wsi Biała Parcela w sprawie budowy 

chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 4504E na odc. od DK 74 do posesji  

Pana                  oraz przebudowy drogi powiatowej na odcinku od Pana 

                       do skrzyżowania z drogą powiatową Nr 4502E.  

23. Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek członka Zarządu Powiatu w Wieluniu 

Pana Łukasza Dybki, złożony na CXXXIII posiedzeniu Zarządu Powiatu  

w dniu 11.03.2022 r. w sprawie przeznaczenia z nadwyżki budżetowej za 2021 r. 

środków na projekt dotyczący przebudowy drogi powiatowej Nr 4509E  

na odcinku Skomlin-Wichernik, Wichernik-Mątewki w związku z tragicznym 

stanem tej drogi oraz dużym natężeniem ruchu.  

24. Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek członka Zarządu Powiatu w Wieluniu 

Pana Łukasza Dybki, złożony na CXXXIV posiedzeniu Zarządu Powiatu  

w dniu 21.03.2022 r. w sprawie uzyskania pisemnej informacji dotyczącej 

zatrudnienia dwóch nowych osób w Biurze Ochrony Informacji i Bezpieczeństwa 

Starostwa Powiatowego w Wieluniu.  
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25. Sprawy bieżące. 

26. Wolne wnioski. 

27. Zamknięcie CXXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXXXVI 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.    

      

   

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że na 5 członków Zarządu Powiatu obecni są wszyscy członkowie Zarządu. Wobec 

powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą. 

 

         

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował 

wprowadzenie do porządku obrad po punkcie 7, punktu 8 „Rozpatrzenie wniosku  

p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

w sprawie wycięcia drzew znajdujących się na działce nr 30/13 obręb 13 miasta 

Wieluń, stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego oddanej w użytkowanie SP ZOZ 

w Wieluniu”. Przekazał, że będzie pani dyrektor i udzieli wyjaśnień w sprawie, 
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ponadto zostanie poproszona z-ca naczelnika Wydziału Geodezji - pani Justyna 

Kałuziak. Zarządził głosowanie „za” wprowadzeniem do porządku obrad ww. punktu.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o wprowadzeniu, jako punktu 8. „Rozpatrzenie wniosku p.o. Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu w sprawie 

wycięcia drzew znajdujących się na działce nr 30/13 obręb 13 miasta Wieluń, 

stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego oddanej w użytkowanie SP ZOZ  

w Wieluniu” (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił,  

że w związku z wprowadzoną zmianą, punkt 8 stanie się punktem 9 i tak po kolei,  

a posiedzenie Zarządu zakończy się punktem 28. Zarządził głosowanie „za” 

przyjęciem porządku obrad z wprowadzoną zmianą. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad z wprowadzoną zmianą (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie CXXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

5. Zapoznanie z zakresami obowiązków pracowników Domu Dziecka  

im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach - kontynuacja sprawy z CXXX 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 10.02.2022 r. 

6. Przyjęcie informacji Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu o stanie i strukturze 

bezrobocia w Powiecie Wieluńskim oraz działaniach łagodzących skutki 

bezrobocia w 2021 r. - temat sesyjny. 
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7. Zapoznanie z informacją p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 28.02.2022 r. 

sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 30.03.2022 r.  

8. Rozpatrzenie wniosku p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu w sprawie wycięcia drzew znajdujących się  

na działce nr 30/13 obręb 13 miasta Wieluń, stanowiącej własność Powiatu 

Wieluńskiego oddanej w użytkowanie SP ZOZ w Wieluniu. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji 

resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent osobisty 

osoby niepełnosprawnej” – edycja 2022 w ramach Funduszu Solidarnościowego.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji 

resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka 

wytchnieniowa” – edycja 2022 w ramach Funduszu Solidarnościowego.  

11. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o zabezpieczenie w budżecie Powiatu Wieluńskiego w 2022 r. 

środków finansowych na wyposażenie szkolnego ośrodka egzaminującego  

na potrzeby wiosennej sesji egzaminacyjnej.  

12. Przyjęcie projektu Aneksu Nr 1 do porozumienia z Gminą Wieluń  

z dnia 21.12.2021 r. w sprawie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym 

zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń transportu i opieki w czasie przewozu  

z miejsca zamieszkania do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania.  

13. Przyjęcie projektu Aneksu Nr 2 do porozumienia z dnia 26.08.2021 r. pomiędzy 

Powiatem Wieluńskim a Gminą Ostrówek w zakresie realizacji zapewnienia 

uczniom niepełnosprawnym bezpłatnego transportu i opieki do Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w ramach otwartych konkursów  

na realizację zadań publicznych w roku 2022. 
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15. Przyjęcie informacji Przewodniczącego Komisji Konkursowej o wynikach 

postępowań konkursowych, przeprowadzonych celem wyłonienia kandydatów  

na stanowiska:  

a) Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu,  

b) Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu,  

c) Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu. 

20. Zapoznanie z możliwymi wariantami postępowania organu prowadzącego 

mającymi na celu powierzenie stanowisk: 

a) Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu, 

b) Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu  

i podjęcie decyzji w przedmiotowej sprawie.  

21. Rozpatrzenie wniosku Prezesa Polskiego Związku Wędkarskiego Okręgu 

Sieradzkiego Koła Wieluń Miasto w sprawie wycięcia drzew (19 sztuk) 

znajdujących się na działce nr 24 obręb 2 miasta Wieluń, stanowiącej własność 

Powiatu Wieluńskiego oddaną w dzierżawę Okręgowi Polskiego Związku 

Wędkarskiego w Sieradzu. 

22. Rozpatrzenie wniosku w sprawie położenia nawierzchni na drodze powiatowej  

Nr 4515E odcinek Ruda-Nowy Świat.  

23. Zapoznanie z petycją mieszkańców wsi Biała Parcela w sprawie budowy 

chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 4504E na odc. od DK 74 do posesji  

Pana                       oraz przebudowy drogi powiatowej na odcinku od Pana 

                           do skrzyżowania z drogą powiatową Nr 4502E.  

24. Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek członka Zarządu Powiatu w Wieluniu 

Pana Łukasza Dybki, złożony na CXXXIII posiedzeniu Zarządu Powiatu  
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w dniu 11.03.2022 r. w sprawie przeznaczenia z nadwyżki budżetowej za 2021 r. 

środków na projekt dotyczący przebudowy drogi powiatowej Nr 4509E  

na odcinku Skomlin-Wichernik, Wichernik-Mątewki w związku z tragicznym 

stanem tej drogi oraz dużym natężeniem ruchu.  

25. Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek członka Zarządu Powiatu w Wieluniu 

Pana Łukasza Dybki, złożony na CXXXIV posiedzeniu Zarządu Powiatu  

w dniu 21.03.2022 r. w sprawie uzyskania pisemnej informacji dotyczącej 

zatrudnienia dwóch nowych osób w Biurze Ochrony Informacji i Bezpieczeństwa 

Starostwa Powiatowego w Wieluniu.  

26. Sprawy bieżące. 

27. Wolne wnioski. 

28. Zamknięcie CXXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CXXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do treści protokołu. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem protokołu  

nr 133 z CXXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 133/22 z CXXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

 

 

Pkt 5 

Zapoznanie z zakresami obowiązków pracowników Domu Dziecka  

im. św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach - kontynuacja sprawy z CXXX 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 10.02.2022 r. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że myśli, 

że członkowie Zarządu zapoznali się z zakresami czynności. Dodał, że stawia 

wniosek, aby powołać zespół w celu optymalizacji działalności Domu Dziecka  

w Komornikach. Podkreślił, że w zespole widziałby panią dyrektor, panią kierownik 

Patrycję Świtalską, panią dyrektor PCPR-u i kogoś z wydziału finansowego, czy pana 

skarbnika. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że może wziąć 

udział. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się, żeby pan 

skarbnik również był w takim zespole. Zarządził głosowanie, kto jest „za” 

przedstawioną propozycją.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) na wniosek 

Starosty Wieluńskiego podjął decyzję o powołaniu zespołu w celu optymalizacji 

działalności Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach  

w składzie: Dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach, 

Kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych Starostwa Powiatowego  

w Wieluniu, Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu, Skarbnik 

Powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).      

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy w tym 

punkcie ktoś chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. Dodał, aby później ten zespół 

poinformował Zarząd o swoich pracach. Powitał panią dyrektor Olejnik i panią 

kierownik Świtalską. Zapytał, czy pani dyrektor chciałaby coś dodać.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że nie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął punkt.  
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Pkt 6 

Przyjęcie informacji Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu o stanie  

i strukturze bezrobocia w Powiecie Wieluńskim oraz działaniach łagodzących 

skutki bezrobocia w 2021 r. - temat sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

dyrektor Beatę Pilarczyk. Podkreślił, że materiał jest obszerny. Przypomniał,  

że w tamtym roku był wniosek pana wicestarosty odnośnie długoterminowej 

efektywności i zostało to zawarte. Oddał głos pani dyrektor.  

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu poinformowała, że wkradł 

się błąd do informacji na stronie 7, w wykresie jest pomyłka: ludność w wieku 

produkcyjnym – winno być 59,7%, a jest 60,3%. Przeprosiła i przekazała, że wymieni 

tę stronę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił, aby zostało 

to wymienione, aby materiał na sesję był właściwy. Otworzył dyskusję. Udzielił głosu 

panu Dybce. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu zapytał, czy w dobie wojny  

dla mieszkańców, uchodźców z Ukrainy będą formy aktywizacji np. dotacje związane 

z zatrudnieniem.  

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała,  

że wszyscy cudzoziemcy, którzy przebywają na naszym terenie mogą się 

zarejestrować, jako osoby bezrobotne. Na dzień dzisiejszy są zarejestrowane  

22 osoby, z czego 5 osób to są poszukujący pracy, a 17 osób bezrobotni bez prawa 

do zasiłku i oni mogą skorzystać tak, jak każdy inny bezrobotny z form wsparcia. Jest 

początek roku i jest dużo limitu do wykorzystania, mogą składać wnioski tak, jak 

każdy inny obywatel polski i może być objęty formami wsparcia. Dodatkowo wczoraj 

wysłali wniosek o rezerwę ministra, która dotyczy tylko wsparcia tych cudzoziemców, 

wniosek opiewa na kwotę 500 tys. zł, zaznaczając, że zobaczą co uda się pozyskać 

po to, żeby mogli w ramach rezerwy - nie zajmując swoich środków dla naszych 

obywateli. Przekazała, że tak, jak się uda pozyskać, natomiast póki nie mają tych 

pieniędzy mogą w ramach swoich środków ich aktywizować i już pierwsze dwa staże 

uruchomili, następne chyba trzy wnioski były wczoraj na komisji, także następne 

staże będą uruchomione. Najczęściej pracodawcy wnioskują o te staże, bo jest to dla 
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nich bezkosztowe. Dodała, że co prawda wszystkich prywatnych przedsiębiorców 

obligują do zatrudnienia po stażu, natomiast zatrudnienie w samorządach jest 

problematyczne, bo ustawa o pracownikach samorządowych mówi, że musi być 

zatrudniony obywatel polski, albo jak ma certyfikat potwierdzony z języka polskiego, 

więc z zatrudnieniem w jednostkach samorządowych będzie problem. Dodała,  

że ze stażu każdy może skorzystać, jednostki też podkreślając, że informują, 

obdzwaniają, zachęcają. Na razie jakiegoś wielkiego zainteresowania nie ma, ale 

myśli, że to jest dopiero początek. Wiele osób przychodzi informacyjnie. Przekazała, 

że mają bazę ofert pracy pracodawców, którzy chcą kontaktu z Ukraińcami, nawet 

nierejestrujący się, starają się dobierać tę osobę, która przyjdzie do oferty, którą 

dysponują, kontaktują z pracodawcą. Podkreśliła, że najczęściej interesują się pracą 

osoby wykształcone, które do tej pory były cały czas aktywne zawodowo i one 

przychodzą mimo, że mają wyższe wykształcenie, nawet do pracy fizycznej są 

gotowe przyjść.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu zapytał, czy można by taką informację 

rozesłać do gmin, do tych osób.  

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu przekazała,  

że wysłali do wszystkich gmin ogłoszenia.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że do pracodawców również.  

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu dopowiedziała,  

że Urząd Pracy w ramach swoich działań informuje i pośredniczy, informuje,  

w którym pokoju znajduje się punkt konsultacyjny. To wszystko było zrobione  

i wszystkie gminy dostały informację w powiecie, w mieście, wszędzie było 

rozesłane.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze jakieś pytania. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że u pani dyrektor 

na drzwiach wejściowych do Powiatowego Urzędu Pracy też jest informacja  

w języku ukraińskim.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział, że jest 

specjalny punkt.  

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu zaznaczyła, że starają się 

wszystkie informacje, które udostępnia im ministerstwo w języku ukraińskim 
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przekazywać, natomiast też starają się tłumaczyć i tak wszystkie dokumenty, karty 

rejestracyjne mają przetłumaczone, żeby ci ludzie też wiedzieli co podpisują, bo tam 

też są oświadczenia pod odpowiedzialnością karną.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że są ludzie, którzy 

obawiają się pewnych rzeczy, ale chyba nie wystąpił spadek zatrudnienia wśród 

Polaków, jeśli chodzi o napływ ludności ukraińskiej na nasz teren.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że jeszcze trudno to ocenić, dodał, że 4 tys. Poprosił, aby pani dyrektor przedstawiła 

ile Ukraińców, obcokrajowców pracuje.   

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu podkreśliła, że ponad 5. 

Przekazała, że jest zarejestrowanych 1715 osób bezrobotnych na koniec roku 2021, 

natomiast oświadczeń dla cudzoziemców w tamtym roku zarejestrowali 5723. Takie 

były potrzeby rynku mimo, że są te 1700 osób, to są osoby, które nie chcą, nie mają 

dojazdu, ta oferta też gdzieś jest, autobusu nie ma, a trzyma kluczyk w ręce.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że przed 

wybuchem wojny było ponad 5 tys. oświadczeń, czyli pracowało na terenie powiatu 

legalnie tyle osób.  

 Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu podkreśliła, że 5723  

w tamtym roku. Same na oświadczeniach to są takie 6. miesięczne  

dla obywateli Armenii, Białorusi, Gruzji, Mołdawii, Rosji i Ukrainy, pracodawca, jak 

składał oświadczenie, że chce zatrudnić, PUP wpisywało to oświadczenie i na jego 

podstawie m.in. Ukraińcy mogli…  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przerwał dodając,  

że Ukraińców jest blisko 90%.  

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu dodała, że w porównaniu 

do zeszłego roku oświadczeń wydali o 2275 więcej. W tym roku, w styczniu i lutym 

mieli tak dużo tych oświadczeń, że pracownicy nie wyrabiali się i musieli zostawać  

po godzinach, żeby to obrobić. W tej chwili każdy Ukrainiec, który wjechał po wojnie 

to nie musi dla niego pracodawca składać oświadczenia. Wystarczy, że zgłosi  

na praca.gov.pl podjęcie zatrudnienia. Nadmieniała, że oświadczenia były płatne  

i to też był dochód powiatu. Przekazała, że na razie nie widzą jakiegoś drastycznego 

spadku, bo więcej oświadczeń rejestruje się dla obywateli Białorusi w tej chwili, 

czasami wolą mieć dokument, że mają to oświadczenie, niż to zgłoszenie.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył,  

że pracodawcy jeszcze wykonują te czynności według starych zasad. Wolą mieć 

dokument, którym mogą się okazać w razie kontroli.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy jest taka informacja, 

skoro pani dyrektor mówiła, że nie wydaje się już tych oświadczeń, a pracodawca 

zatrudnia obcokrajowca i tylko rejestruje go na praca.gov.pl.  

 Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu wyjaśniła, że w bazie 

ewidencjonują. Niedawno sprawdzała to było 20 osób zgłoszonych, także też 

niewiele. Dodała, że elektronicznie będą widzieć. Po to jest to zrobione, żeby  

w ministerstwie wiedzieli, ile osób podjęło legalną pracę.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy będzie  

to z podziałem na obszary.  

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała,  

że z podziałam na powiaty. Pracodawca z danego powiatu zgłasza  

w poszczególnych urzędach.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odniósł się do stopy 

bezrobocia w powiecie wieluńskim za rok 2021, która wyniosła 5,3%. 

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu poinformowała, że 5,2%, 

w łódzkim 5,6%, a w kraju 5,4%.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w tamtym roku 

było 6,2%.  

Pani Beata Pilarczyk – dyrektor PUP w Wieluniu potwierdziła, zaznaczając, 

że byliśmy już dużo wyżej ponad poziomem wojewódzkim i krajowym, w tamtym roku 

ta sytuacja zrównała się z krajowym, a w tym roku  doszliśmy do normy, bo zawsze 

mieliśmy poniżej.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zamknął dyskusję. Zarządził głosowanie 

„za” przyjęciem przedmiotowej informacji.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację  Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu o stanie i strukturze bezrobocia  

w Powiecie Wieluńskim oraz działaniach łagodzących skutki bezrobocia w 2021 r.  

- temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu).     

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu ponownie poprosił, 

aby pani dyrektor poprawiła informację na stronie 7.  

Pani Beata Pilarczyk - dyrektor PUP w Wieluniu odpowiedziała, że dobrze.  

 

 

     Pkt 7 

Zapoznanie z informacją p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 28.02.2022 r. 

sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 30.03.2022 r.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Annę 

Freus – p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu, której udzielił głosu.  

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu omówiła 

przedmiotową informację. Przekazała, że aktualnie pracuje nad regulaminem 

organizacyjnym i ma nadzieję, że na pewno przyczyni się  

to do oszczędności. Będzie przesunięcie działu płac do działu kadr i teraz kadry  

i płace będą jednym organizmem, dzięki temu bez problemu zmniejszą tam o 2 etaty 

poziom zatrudnienia. Są tam akurat panie w wieku emerytalnym, więc będzie  

to przeprowadzone w sposób łagodny z korzyścią dla zakładu. Poinformowała,  

że wystosuje oficjalne zapytanie do NFZ (Narodowy Fundusz Zdrowia) - telefoniczną 

informację ma, odnośnie połączenia Oddziału Internistycznego o Profilu Ogólnym  

i Kardiologicznym, chodzi o połączenie, absolutnie nie ma na myśli żadnej likwidacji, 

zmniejszenia. Uważa, że należałoby połączyć i zwiększyć liczbę łóżek. Dodała,  

że biorąc pod uwagę sytuację szpitala, należałoby zwiększać liczbę łóżek i stawia 

większy nacisk na obsadę lekarską i pielęgniarską na poszczególnych oddziałach  

i ma wrażenie, że efekty są troszeczkę widoczne, bo liczba pacjentów wzrosła  



16 
 

i to jest taki efekt przy okazji, bo jeżeli jest bardzo mało pacjentów to od razu stawia 

warunki, po co taka obsada lekarska, pielęgniarska. Powiedziała, że to jest takie 

zadawanie pytań, które w dłuższym czasie ma nauczyć nas kultury organizacyjnej, 

że jeżeli mamy dużo pacjentów, rotację, bo oczywiście rotację też sprawdzają, nie 

chcą przedłużać pobytów, bo to jest niebezpieczeństwo. Podkreśliła, że szpital 

wymaga analizy od środka, bo inaczej nie damy sobie rady finansowo i z płynnością, 

biorąc pod uwagę również inwestycje i również odnośnie inwestycji SOR (Szpitalny 

Oddział Ratunkowy) okazało się, że są jakieś błędy projektowe. Dodała,  

że do projektanta będą rościć roszczenia finansowe. Tematów jest bardzo dużo, 

finanse wymagają mocnego pilnowania. Pewnie w krótkim czasie nie zamortyzują  

tej sytuacji, ale ma nadzieję, że takie działania się do tego przyczynią, bo to o czym 

mówiła, czyli o połączeniu oddziałów i zwiększeniu liczby łóżek, to odpowiedź ustną 

ma, że nie będzie to kosztem ryczałtu, jeżeli połączymy oddziały i będzie zgoda. 

Podkreśliła, że to jest dla nich kluczowa informacja, żeby to nie było kosztem ryczałtu 

plus zwiększenie liczby łóżek, mają nadzieję, że przełoży się na wzrost ryczałtu,  

bo jeżeli zmniejszali liczbę łóżek, to zawsze do przycięcia ryczałtu dochodziło,  

co krótko omówiła. Dodała, że przygotowuje dokumenty na Radę Społeczną.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu Dybce. 

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu zapytał, jak wyglądają odsetki 

odnośnie kredytów w szpitalu po wzroście stóp procentowych. Czy mamy w umowie 

zapisane stałe? 

 Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że oczywiście, że nie, jest 6. miesięczny WIBOR. Zaznaczył, że oczywiście wzrost 

będzie znaczący dlatego, że poziom kredytów jest wysoki, więc nie ma innej opcji. 

Dokładne kwoty przygotuje i przedstawi symulacje ewentualnie jakie są różnice plus 

można wysnuć na przyszłość jakąś prognozę. 

 Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu zaznaczył, że prognozy chyba  

nie wysnujemy, bo przedwczoraj znowu były podwyżki.  

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że jeżeli 

mamy WIBOR 3-miesięczny, czy 6-miesięczny, to dostosowuje się to z opóźnieniem. 

Jest przesunięcie i dlatego mówi o tym zaplanowanym, bo to dzisiaj słyszymy to nie 

widać tego jeszcze finansowo, ale wiemy, że za 3. miesiące, 6 miesięcy to będzie 

widoczne.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jak to się ma  

do oprocentowania limitu.  

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że też 

się ma.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że chyba najgorzej.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wyraził swoje obawy,  

czy nie będziemy musieli zwiększyć limitu, ale limit też nam daje.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, że większe koszty.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że podejrzewa,  

że odsetki są zawsze większe, niż koszty wynikające z limitu.   

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu podkreślił, że sytuacja 

jest na pewno niewesoła, wyrażając obawy z drugiej strony, bo zobowiązania 

wymagalne świadczą o tym, że zapożyczamy się u kontrahentów. Wcześniej miała, 

jakby sprawdzone w tej stabilnej sytuacji rynkowej, która była pół roku temu i rok 

temu, że przy poziomie 2 mln zł zobowiązań wymagalnych w zasadzie nie mają 

roszczeń odsetkowych i rekompensat. Biorąc pod uwagę, że sytuacja wygląda, jak 

wygląda, obawia się o kontrahentów, bo też mogą mieć mniejszą tolerancję na to,  

że u nich zapożyczają się tak naprawdę. Analizując całą sytuację uważa i wstępnie 

rozmawiała z Bankiem Gospodarstwa Krajowego (BKG) na temat rozpoczęcia jakby 

rozmów - nie mówi o decyzjach, tylko jakie mają opcje, ponieważ myśli, że warto 

wiedzieć, czy mają jakieś opcje dlatego, że może zdarzyć się sytuacja, że odsetki  

w nich uderzą mocno oraz koszty rekompensat, które swego czasu ustawodawca 

wprowadził już na takim naprawdę wysokim poziomie, czyli jakby kontrahenci z tego 

korzystali, a mogą to są dodatkowe koszty dla szpitala. Podkreśliła, że są naprawdę 

w takiej sytuacji, nie ma jeszcze dostatecznego zrozumienia, ale musi się spotykać  

i rozmawiać, że np. ograniczenia personelu to nie są wymierzone przeciwko 

pacjentom, leczeniu itd. dodając, że takie głosy mogą też Panowie z Zarządu 

dostawać ze środka szpitala, z różnych miejsc być może, ale uważa, że są w takiej 

sytuacji, że muszą podejmować te rozmowy. Zaznaczyła, że te rozmowy prowadzą 

do efektów dość dobrych dlatego, że ma taką informację zwrotną od ordynatorów 

takich, którzy nie lubią jak się im zwraca uwagę, że dobrze mają mniej pacjentów  

to ograniczają, ale tutaj z kolei przyjęli więcej albo planują więcej zabiegów, itd. 

Także chodzi o podjęcie takiej rozmowy, żeby troszeczkę było jak  

w przedsiębiorstwie, że jeżeli więcej produkujemy, więcej robimy, więcej procedur 
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wytwarzamy, to jest uzasadnienie do wyższego poziomu zatrudnienia.  

Ta elastyczność jest konieczna przy zatrudnieniach kontraktowych, a rzeczywiście 

tak się zdarzyło, że kadra lekarska w dużej mierze jest na umowach kontraktowych, 

bo pielęgniarska nie, ale lekarska tak, więc teoretycznie powinni tym elastycznie 

zarządzać. Jednak bez zarządzania, np. wzrost podwyżek kontraktowych zadziałał 

tak, że rozrosły się też godziny. Dodała, że takich elementów muszą pilnować, 

spotyka się z lekarzami, nie jest to łatwe, więc jeśli może liczyć na wsparcie  

to bardzo by się cieszyła. Jeżeli jakieś uwagi będą mieli Panowie to poprosiła,  

aby się pytać, bo np. ostatnio miała sytuację, że na oddziale, gdzie jest mała obsada 

lekarska w ciągu dnia jest ciężko, a ona jako dyrektor wprowadza ograniczenia. 

Wytłumaczyła, że ograniczenia dotyczyły podwójnych dyżurów, czyli akurat to była 

sytuacja, kiedy medyk w zasadzie nie zjawiał się na dniu na tym oddziale, więc nic 

nie ucięła, co miałoby wartość dla pacjenta, itd.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił, aby pani 

dyrektor kontynuowała.  

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że to jest 

bardziej na zasadzie „uderz w stół, a nożyce się odezwą”. Zmiana porządku  

w organizacji czy takich rzeczy to nie jest to, że tylko na ekonomię patrzy, absolutnie 

nie. Wszelkie kroki związane z personelem medycznym są konsultowane  

z dyrektorem Ordonem.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do kwestii, o której 

mówiła pani dyrektor, że wzrost wynagrodzeń kontraktowych spowodował jeszcze 

wzrost ilości godzin. Nie dość, że podwyżka to jeszcze doszło do wzrostu ilości 

godzin.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy może 

ogłosić przerwę. Nikt nie zgłosił sprzeciwu.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił przerwę  

w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 

osobowym. Nieobecny Pan Krzysztof Dziuba.  

   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

dyrektor Freus. Nadmienił, że rozmawiał już z panią dyrektor na ten temat, ale 

chciałby, aby członkowie Zarządu mieli też wiedzę, że jest projekt ustawy. 

Prawdopodobnie z tego, co się dowiedział na Konwencie Powiatów Województwa 

Łódzkiego, gdzie również był omawiany problem dotyczący tego, że jeżeli będzie 

poniżej 500 porodów rocznie, to stanie się to nieopłacalne bądź może być taka 

sytuacja, że mogą te oddziały być z góry likwidowane – z góry za bardzo nie mogą, 

bo to organ tworzący powinien regulować, tylko mogą to zrobić w szpitalach 

podległych ministrowi spraw wewnętrznych, czy ministrowi zdrowia,  

ale zasugerowane było, że będzie to nieopłacalne przy ww. liczbie porodów. Dodał, 

żew perspektywie mamy remont Oddziału Położniczo-Ginekologicznego – jest 

projekt, są podejmowane działania w tym kierunku, żeby bardziej przyciągnąć  

do naszego szpitala. Zapytał, ile było w poprzednim roku porodów. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ponad 400.  

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że nie, powyżej 500.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że więcej 700. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dopowiedziała,  

że powyżej 560, około 600. Zaznaczyła, że wbrew pozorom być może taki zapis 

pomoże wieluńskiemu szpitalowi, bo ma nadzieję, że utrzymają stan powyżej tej 

granicy chociaż początkowo wskazywano, że ta granica to będzie 400, teraz mówią 

już 500, więc niebezpiecznie zbliża się do nas. Podkreśliła, że mieli różne pomysły  

z dyrektorem Ordonem jak zwiększać, bo tutaj generalnie chodzi o przyciąganie 

lekarzy i umocowanie ich w naszych szpitalu, żeby również jakąś funkcję mieli, 

pełnili, dyżurowali itd. Dlatego, że w tym specyficznym przypadku jest tak, że pacjent 

najczęściej idzie za lekarzem, bo kobieta chce mieć to poczucie bezpieczeństwa,  

że do lekarza, do którego chodzi, pracuje również w tym szpitalu,  

w którym ona urodzi, więc to ma kluczowe znaczenie. Prowadzili rozmowy wtedy  

z ginekologami, którzy mają dużą liczbę pacjentów i na razie z częścią 

bezskutecznie. Generalnie kadrę lekarską, młodych lekarzy mają bardzo fajnych  
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i wie, że zaczynają się rozwijać ci lekarze, ich działalność prywatna zaczyna się 

rozwijać. To na pewno jest duży plus.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jako organ 

tworzący nie będziemy się pozbywać oddziału, na którym jest naprawdę dużo 

zabiegów.  

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że absolutnie nie, biorąc pod uwagę to, że w tym momencie są dwa tomografy 

komputerowe (TK), chcą rejestracje wydzielić dla TK i RTG osobno, wydłużyć 

godziny przyjęć, jeżeli chodzi o Tomograf Komputerowy. Dodatkowo z jednym  

z doktorów uzgodnili, że w soboty będzie również przyjmował pacjentki na USG 

piersi, zatrudniony został doktor i otwarta będzie Poradnia onkologiczna, rozmawiała 

też z panią doktor z patomorfologii w sprawie badań histopatologicznych, że będzie 

większy obrót. Jednemu pracownikowi administracyjnemu skończyła się umowa  

o pracę, której nie przedłużyła, bo tak jak mówiła, muszą z administracji trochę się 

odchudzić, ale dostanie nowego pracownika i przekonała ją, że będzie  

to pełnoetatowo, aby te sfery powiązali. Dlatego, że ma taką informację, że guzków, 

włókniaków, itd. jest mnóstwo i zapotrzebowanie na ten temat jest olbrzymie.  

Na Oddziale Ginekologicznym, również na chirurgii przy udziale doktora takie zabiegi 

się odbywają. Jeszcze Poradnia onkologiczna, która ma tę sytuację zwiększyć,  

to jest obszar nielimitowany. Jeżeli chodzi o Poradnię leczenia bólu to od maja ruszą 

z tą poradnią, z lekarzami jest dogadana, wczoraj oglądali miejsce, które nie jest 

idealne, ale widać, że lekarze są bardzo chętni do pracy. Idealne miejsce znajdzie się 

dopiero, jak będzie zrobiony SOR i w miejsce obecnego SOR-u, ale nie patrząc na te 

perturbacje jest fajna kadra, chcąca działać, więc na pewno to będzie dwóch 

anestezjologów, być może dojdzie również ortopeda w kwestii blokad, który jeszcze 

się zastanawia. Dodała, że na razie tę poradnię otworzą dwa razy w tygodniu 12h, 

czyli minimum. Z dobrych rzeczy przekazała, że udało się, bo był składany wniosek w 

zasadzie przez starostwo, jeżeli chodzi o środki pieniężne na zrefundowanie remontu 

pomieszczenia TK. W tym przypadku mają wstępne decyzje, że będzie dobrze  

i że tych środków nie muszą przeznaczać na spłatę kredytów, co jest bardzo dobre. 

Dlatego, że jeśli nie muszą przeznaczać na spłatę tego kredytu, który mają w BGK 

na dobrych warunkach, lepiej spłacić w BFF, więc spłacą tam, gdzie koszty obsługi 

będą większe. Oczywiście jak dostaną oficjalnie na piśmie to dopiero taki ruch 

wykonają.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, co z gastroskopią. 

  Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że badania 

są wykonywane na sali endoskopii wewnętrznie dla szpitala. Problem jest  

z wymogami co do sali, nie mogą dostać kontraktu i nie mają zgody NFZ  

na świadczenie, jako usługa odpłatna na zewnątrz dlatego, że pomieszczenie  

nie spełnia wymogów. Tutaj też droga otworzy się, ponieważ będzie piękna sala 

endoskopii na SOR. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy jest sprzęt i wszystko.  

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu potwierdziła.  

Dodała, że jak najbardziej badania są wykonywane wewnętrznie dla pacjentów 

naszego szpitala. Kadra lekarska w tym zakresie jest do dogadania i jest chętna  

do otwarcia pracowni w pełniejszym zakresie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

ktoś ma pytania. Udzielił głosu panu Dybce.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał o poradnię okulistyczną – czy 

jest szansa w tym temacie?   

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że na razie tej poradni nie mają, ale skoro byłoby zapotrzebowanie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że pani kierownik może wypowiedzieć się w tym temacie.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych poinformowała, że dowiadywali się w tym temacie, ponieważ już 

Społeczna Rada prosiła o tę informację, natomiast okuliści nasi nie chcą,  

bo zwyczajnie mają więcej pracy, więcej im się opłaca prywatnie, niż na NFZ,  

bo mówią, że tyle jest papierologii, tego wszystkiego, że nie opłaca im się  

w to wchodzić, a prywatnie i tak mają pacjentów. Także jeżeli NFZ ogłosi, a nikt się 

nie zgłosi, to NFZ nie jest w stanie nic zrobić, żeby cokolwiek narzucić. Dodała,  

że jest to duży problem, bo zgłaszają osoby, które nie są w stanie dojechać  

do Sieradza, czy gdziekolwiek, a zbadanie np. ciśnienia w oku kosztuje 50 zł, a teraz 
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może nawet więcej, więc to jest dla nich koszt dosyć duży.  Czasami trzeba wykonać 

to badanie i niestety się płaci, to jest taki ciężki temat. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dopowiedziała,  

że kluczem do wszystkiego jest rozmowa z kadrą. Jeżeli znajdzie się chętny okulista  

i jeżeli szpital otworzy poradnię to musi być otwarta 12h w tygodniu, bo to jest 

minimum NFZ dla funkcjonowania poradni.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, a jakby to przeliczyć, ile 

zysku, a ile takie zatrudnienie.  

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu wyjaśniła, że jeśli 

chodzi o poradnię to zawsze jest dobrze widziana od strony ekonomicznej szpitala 

dlatego, że jest poza ryczałtem, kadra jest do tego przyzwyczajona, one są 

procentowe, czyli dzielą się od wykonanej procedury.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że utworzenie 

tej poradni wiąże się ze sprzętem i to jest problem, o czym mówiła pani kierownik 

Świtalska, sam też prowadził rozmowy z okulistami, których zna i mówili, że kiedyś 

mieli, ale zaczęły pojawiać się jakieś kary i woleli już do kontraktu nie startować,  

co omówił. Z uwagi na brak dalszych pytań, zamknął punkt. Stwierdził, że Zarząd 

zapoznał się z informacją.   

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją p.o. Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie 

zobowiązań i należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu na dzień 28.02.2022 r. sporządzoną wg stanu księgowego na dzień 

30.03.2022 r.           

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.      

          

 

Pkt 8 

Rozpatrzenie wniosku p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu w sprawie wycięcia drzew znajdujących się  

na działce nr 30/13 obręb 13 miasta Wieluń, stanowiącej własność Powiatu 

Wieluńskiego oddanej w użytkowanie SP ZOZ w Wieluniu.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

naczelnik Justynę Kałuziak. Poprosił panią dyrektor, aby takie tematy wcześniej 

zgłaszać.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jakby pani 

dyrektor mogła wysłać takie pismo bezpośrednio do gminy to wszystko byłoby 

dobrze, a oprócz tego, że był źle określony gatunek drzewa, a poza tym wszystko 

było dobrze i wcale pani Kałuziak nie musiałaby się tym zajmować.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pani 

dyrektor chciałaby coś dodać.  

 

Na salę obrad wszedł Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym 5 osobowym składzie.  

 

 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że nie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wycinka jest konieczna, skoro jest wniosek. Zapytał, czy trzeba będzie coś 

zapłacić.   

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że może pojawić się opłata 

za żywotnik, ale nie wie, jak potraktują orzech włoski, bo jeśli potraktują go jako 

drzewo owocowe, to nie będą do niego podchodzić w kategorii udzielenia 

zezwolenia.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że orzech włoski  

to jest drzewo owocowe.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zaznaczyła, że w katalogu opłat 

żywotnik olbrzymi jest wymieniony do opłaty. Jest to 20zł-25zł w zależności  

od rozmiaru - do 100 cm jest niższa stawka, powyżej wyższa. Może być opłata i pani 

dyrektor musi być tego świadoma, bo Wydział Rolnictwa i Ochrony Środowiska o tym 

mówił, ostatecznie decyduje burmistrz. Opłaty nie ma tylko jak jest drzewo obumarłe.      

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozumie, że Zarząd przez aklamację wyraża zgodę na wycięcie drzew.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu przez aklamację wyraził zgodę na wycięcie drzew 

znajdujących się na działce nr 30/13 obręb 13 miasta Wieluń, stanowiącej własność 

Powiatu Wieluńskiego oddanej w użytkowanie SP ZOZ w Wieluniu.  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy wyjaśnienia już wpłynęły, czy po południu wpłyną. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że już 

je złożyła.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że złożono następną skargę i to nie jest pierwsza skarga na tego pana,  

bo telefonicznie też ma takie skargi.  

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że widziała i przekierowała ją do lekarzy, żeby się wypowiedzieli. Dodała,  

że ma tę świadomość.  

 

 

 

Pkt 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji 

resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Asystent 

osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2022 w ramach Funduszu 

Solidarnościowego.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Beatę 

Korczewską - dyrektora PCPR w Wieluniu. Udzielił głosu pani dyrektor.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu przekazała,  

że umowa jest podpisana. Poprosiła o zadawanie ewentualnych pytań.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania.  
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński podziękował pani dyrektor, 

że weszła w dwa takie ważne programy.  

Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu powiedziała,  

aby poczekać jak je zrealizują.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do kwestii 

rozliczania. Przekazał, że liczył i wyszło mu, że przy asystencie będzie około 11h 

tygodniowo mniej więcej w rozliczeniu rocznym, godziny, które pani dyrektor podała, 

albo przy opiece wytchnieniowej to 240h na osobę. Zapytał, jak to będzie 

ewidencjonowane. 

Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu wyjaśniła,  

że są dokumenty, karty pracy tych osób, każdy opiekun musi taką kartę pracy 

prowadzić i ewidencjonować godziny. Natomiast na ten moment przyjmują wnioski  

i będą rozważać, bo nie każdy chce w takim zakresie jak jest, bo te 240h  

to są maksymalne, nie może być więcej. Niektórzy chcą mniej tych godzin i będą to 

rozważać, natomiast chcą zlecić to zadanie. W tej chwili zastanawiają się, czy zrobić 

przetarg, czy uda się zorganizować konkurs na temat fizycznej realizacji, bo jako 

PCPR będą mieć problem, żeby to rozliczenie prowadzić.     

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poinformował, że wyliczył,  

że przy asystencie jest 606h na osobę, to nie oznacza to, że np. jednej osobie 

można poświęcić 500h, a drugiej 1500h.  

Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała, że nie 

można przekroczyć maksymalnych godzin.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy tak samo przy 

opiece wytchnieniowej 240h na osobę też nie można przekroczyć.  

Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała, że nie 

można przekroczyć. Może być mniej i wtedy, jak jest mniej godzin przy danej osobie, 

to może więcej osób skorzystać, bo mają zaplanowane dla 40 osób maksymalny 

wymiar godzin. Jeśli będzie tych godzin mniej, to wtedy mogą więcej osób, dlatego 

będą teraz rozpatrywać te wnioski i będzie wiadomo kto, ile będzie potrzebował i czy 

mogą więcej wniosków przyjąć, czy tylko tyle, ile mają w programie, czyli 40.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przeszedł  

do głosowania  nad podjęciem tej uchwały. 
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 844/22 w sprawie upoważnienia Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu do realizacji resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki 

Społecznej „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2022 w ramach 

Funduszu Solidarnościowego (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 844/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie upoważnienia 

Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu do realizacji 

resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka 

wytchnieniowa” – edycja 2022 w ramach Funduszu Solidarnościowego.  

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Nadmienił, że pan Wojcieszak już otrzymał 

odpowiedź na zadane pytania w poprzednim punkcie. Zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały Zarządu Powiatu w przedmiotowej sprawie. 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 845/22 w sprawie upoważnienia Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu do realizacji resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki 

Społecznej „Opieka wytchnieniowa” – edycja 2022 w ramach Funduszu 

Solidarnościowego (głosowało 5 członków Zarządu).    

 Uchwała Nr 845/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 11 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o zabezpieczenie w budżecie Powiatu Wieluńskiego w 2022 r. 

środków finansowych na wyposażenie szkolnego ośrodka egzaminującego  

na potrzeby wiosennej sesji egzaminacyjnej.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Dariusza Kowalczyka - dyrektora ZS nr 2 w Wieluniu. Nadmienił, że pan dyrektor 

przedstawił specyfikację. Udzielił głosu panu skarbnikowi i poprosił o powiedzenie, 

jak wygląda sytuacja ze środkami. 

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu poinformował, że budżet 

powiatu jest bardzo napięty i praktycznie mówiąc, żeby to zadanie zrealizować  

to trzeba tych pieniędzy na to poszukać w budżecie, czyli obciąć inne pozycje  

w budżecie. Wiadomo, że posiadamy środki dotyczące poręczeń, ale tak jak mówił 

na sesji i na każdym Zarządzie, że środki dotyczące poręczeń są przede wszystkim 

dla niego rezerwą na ewentualne podwyżki stóp procentowych i odsetek od kredytów 

plus ewentualne inwestycje dodatkowe na drogach, ale przede wszystkim  

na inwestycje, które już istnieją i do których trzeba będzie dokładać środków 

finansowych. Zaznaczył, że to jest jego zdanie. Jeżeli Zarząd dojdzie do wniosku,  

że tych środków trzeba dołożyć i to zadanie jest konieczne, to trzeba się liczyć  

z koniecznością, że niektóre zadania będą niewykonane. Z rozmowy z panią  

Anną Pakułą część środków - niecałe 40 tys. zł można byłoby i tutaj trzeba będzie, 

jeśli chodzi o zakup z tych środków wykorzystać, które zostały  

200 tys. zł z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych (RFIL), a reszta to jest 

pytanie, czy rzeczywiście potrzeba jest aż 188 tys. zł, czy da się coś z tego uciąć  

i czy w ogóle dokładamy do tego tematu.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Kowalczykowi. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

omówił przedmiotową sprawę.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy podczas pandemii 

szkoła otrzymała jakieś komputery, a jeśli tak, to jaka to była ilość.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że otrzymali 10 sztuk .   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, a z tego ostatniego 

zamówienia.  
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Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że z tego ostatniego zamówienia 10 sztuk. Powiedział, że pracownia to 

jest 16 komputerów i podziękował za te 10 komputerów, które są naprawdę 

potrzebne w placówce, ale żeby doposażyć tę pracownię w komputery i utworzyć  

z nich nawet małą pracownię musi dokupić kolejnych 8, 6, 7 komputerów tak, żeby 

była pracownia 16, 17 komputerowa i w budżecie nie ma pieniędzy na takie wydatki.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, gdzie znajdą 

wymagania do tych egzaminów, które pokażą nam to, o co pan dyrektor prosi.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że przekieruje, jeśli Zarząd będzie chciał taką informację z podstawy 

programowej, ze standardów wyposażenia ośrodka. To, co tutaj jest w zestawieniu 

jest stworzone przez zespół informatyków, ale przewodniczył jeden człowiek, który 

jakby przygotowywał to i dwukrotnie już to składali – raz do projektu dokładali taką 

specyfikację, a w tej chwili do tego wystąpienia są aktualne ceny. Dodał, że myśli,  

że te ceny nie będą spadały, wręcz przeciwnie.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jak 

rozmawiali ostatnio, prosił o jakby uszeregowanie tego względem priorytetów.   

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

poinformował, że szeregował to przez 3 lata.   

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że nie sądzi, 

aby urządzenie wielofunkcyjne miało priorytet numer 2.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

przekazał, że jeśli jest to wyposażenie ośrodka to wszystkie te rzeczy powinny być  

w sali egzaminacyjnej dostępne uczniowi.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jest 39 tys. zł.   

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

dopowiedział, że pożyczył Zarządowi 100 tys. zł umówmy się 2 lata temu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że oddają 100 tys. zł.   

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

dopowiedział, że jeśli to weźmie w duży cudzysłów i uproszczenie to niewiele 

brakuje.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dodają 100 tys. zł. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jak rozumie  

to pan dyrektor będzie jeszcze budował sieć, bo jest spawarka światłowodowa, 

routery. Rozumie, że 25 komputerów i oprogramowanie, i do tego drukarka 

powiedzmy sobie jest potrzebna, i niech ona będzie. Natomiast odnośnie całego 

zestawu do budowy wypowiedział się, że nie wie, czy informatycy trochę na zapas  

u pana dyrektora nie wyszli: spawarka, analizator, źródło światła, reflektometr, dysk 

SSD. Rozumie, że dyski SSD, bo są cichsze i szybsze, niż HDD, to też jest lepiej,  

bo będą lepiej pracować, ale rozumie, że całą sieć będą  budować, bo jest 7 

routerów, 7 szaf. Czy to do pracowni będzie dedykowane? Spawarka  

do światłowodów 10 tys. zł. Uważa, że komputery jak najbardziej są potrzebne, bo są 

konieczne, natomiast odnośnie dalszej części, jeśli mamy już obciąć, to szedłby  

w tym kierunku, a nie po ilości komputerów, np. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że być może  

do egzaminów są niezbędne tamte sprzęty.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tego nie wie, 

dlatego dla niego ta spawarka i te wszystkie rzeczy, to jest jak gdyby konstruowanie, 

budowa sieci chyba, że jest to związane z kierunkiem informatyki.  

 Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

wyjaśnił, że to wyposażenie powinni mieć tak naprawdę w szkole 4 lata temu lub 

wcześniej, kiedy otwierali kierunek kształcenia. Powiedział, że to, co tutaj jest 

wyspecyfikowane służy do utworzenia sal egzaminacyjnych i żeby utworzyć salę 

egzaminacyjną, których planują 6, to każda potrzebuje serwer i oprogramowanie oraz 

odpowiednią liczbę komputerów. Natomiast te pozostałe elementy, jak np. spawarka 

światłowodowa to wynika z potrzeb kształcenia młodzieży, powinno być realizowane 

przygotowując młodzież do egzaminów. Dodał, że 3 lata są, jak to ujął „z ręką w 

nocniku”, jeśli chodzi o pewne zadania dydaktyczne.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy na spawarce  

do światłowodów będzie odbywał się egzamin.     

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że ćwiczenia, zadania egzaminacyjne również. Zadania  

są przygotowywane przez okręgową komisję. 



30 
 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że oddajemy  

100 tys. zł, 40 tys. zł jest, więc potrzebne jest jeszcze 40 tys. zł.    

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, czy pan dyrektor 

sobie poradzi.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

podkreślił, że dyrektor sobie naprawdę nie poradzi, nie ma takiej możliwości, 

młodzież położy egzamin i potem będzie, że dyrektor sobie nie poradził.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy z tego programu 

mamy 40 tys. zł.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński odpowiedział, że niecałe  

40 tys. zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał o analizatory sieci, cena 

za jedną sztukę 4 479 zł. Poprosił o wyjaśnienie, co to jest za urządzenie.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że jeśli chodzi o szczegółowe opisy urządzeń i zastosowanie  

w dydaktyce to może taką specyfikację dostarczyć, ale pan wicestarosta prosił  

o wyposażenie standardu pracowni i podstawy  programowej, zawarte są te elementy  

w tych dokumentach.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu przekazał, że wpisał na szybko  

w Internet i wyskoczyły mu zupełnie inne kwoty.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zapytał, czy w tej chwili nie 

ma w szkole oprogramowania, nie ma żadnych zdalnych.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że korzystają z tzw. oprogramowań, które są i aktualizują to co jakiś 

czas, natomiast na egzaminach muszą być legalne oprogramowania. Podkreślił,  

że nauczyciele radzą sobie ze sprzętem, remontują sprzęt, w innych szkołach dawno 

by to było zezłomowane, natomiast wiedzą jak potrzebna jest każda jednostka  

i potrafią o nie zadbać i myśli, że nie ma tutaj żadnych elementów w tej specyfikacji, 

które nie byłyby konieczne do kształcenia młodzieży w danym zawodzie, a jeśli 

mowa o tym, że są podwójne roczniki klas informatycznych to problem naprawdę 

urasta i będzie się zgłaszał, co roku do Zarządu po jedną pracownię.  
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy można składać jakieś 

wnioski na dofinansowanie.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że w tej chwili nie ma takiej możliwości.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy były takie możliwości.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

przekazał, że były takie możliwości i jako powiat składali, ale wniosek przepadł.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał z jakich względów.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

powiedział, że za wysoka kwota, został obcięty.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopowiedział, że formalnie 

przepadł.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

powiedział, formalnie przepadł, tak?  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział, że ten który 

pan dyrektor składał to była obrabiarka ze 2 lata temu.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy te 10 komputerów, które 

pan dyrektor teraz dostał są ujęte w tabelce.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że są. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, w którym roku to było. 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że w tym roku.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał w jakim terminie odbywają 

się egzaminy.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że w czerwcu, bodajże 11.czerwca jest egzamin pisemny,  

ale od 1.czerwca zaczyna się już egzamin praktyczny. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował, aby zostawić sprawę 

w toku, żeby przeanalizować wszystkie punkty, które są potrzebne, aby sprawdzić, 

czy da radę coś ominąć, czy nie da rady w swoim źródle informacji i wtedy za tydzień 

ustosunkują się do tego, to za tydzień jest Zarząd.  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził,  

że za tydzień jest Zarząd i na pewno te 40 tys. zł zostanie przeznaczone i tu nie ma 

żadnych wątpliwości. 

  Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, czy więcej to też pan 

skarbnik będzie miał czas na szukanie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że rozumie,  

że egzamin ma się odbyć w czerwcu. Zapytał, żeby pan dyrektor zdążył kupić sprzęt, 

to kiedy musi mieć decyzję? 

 Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że już trzeba działać.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że to i tak 

wcześniej nie będzie, niż po uchwale Rady.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu odpowiedział, że tak tylko  

za tydzień będzie Zarząd, na którym musi wprowadzić zmiany w budżecie. Jeżeli  

to przeciągniemy do przyszłego Zarządu to na najbliższy Zarząd musi znać.  

Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński powiedział, że to będzie 

autopoprawka.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że rozumie, że pan 

dyrektor do przyszłego Zarządu to zoptymalizuje.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przypomniał o podstawie,  

z czego wynikają te potrzeby.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że dobrze.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

takim rozwiązaniem o pozostawieniu sprawy w toku i rozpatrzeniu w dniu 15.04.br. 

Powiedział, że jak pan skarbnik powiedział budżet jest napięty dodając, że pamięta  

tę sytuację dotyczącą 100 tys. zł, bo to mogło być załatwione, ale ówczesny skarbnik 

się uparł. To było zabrane z dochodów, które wypracowała szkoła i były potrzebne  

na inne zadania, i nie było w tym momencie możliwości, a później się do tego  

nie wróciło i to miało być chwilowe, i miało to być oddane, a nie zostało oddane.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

zaznaczył, że ta chwila trwa 3 rok, młodzież kończy szkołę i nie mają wyposażenia. 

Powiedział, że Zarząd ma świadomość jak są konstruowane budżety, że ostatecznie 

z I,II,III wersji projektowanych budżetów, które liczą dość skrupulatnie dostają kwotę, 
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w której mają się wpasować, w związku z tym w szkołach nie ma zabezpieczeń  

na bieżące funkcjonowanie i będzie co chwila wracał do Zarządu, może tak 

powiedzieć.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że wszystko rozumieją.   

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

odpowiedział, że też rozumie Zarząd.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że myśli, 

że we wzajemnym zrozumieniu dojdą do konsensusu.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tak jak było 

mówione na sesji i na wcześniejszych Zarządach, pieniędzy z wcześniej 

wykonywanych dochodów własnych nie zabierał i te pieniądze po dochodach są, i po 

wydatkach też są uwzględnione. W tamtym roku wie, że jakimś cudem udało się 

zakupić parę komputerów z dochodów własnych, to w tym roku też chyba można.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

wyjaśnił, że to była inna rzeczywistość, kupowali tanie poleasingowe komputery  

na załatanie bieżących potrzeb, bo nie miała młodzież gdzie wejść na zajęcia 

informatyczne, nie miała przy czym usiąść.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że mówił o tym, 

że z tych pieniędzy pan dyrektor mógłby trochę dołożyć do tego zakupu i pan 

dyrektor by sobie poradził.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor ZS nr 2 im. J. Długosza w Wieluniu 

przekazał, że na ten moment nie, bo jeśli chodzi o Wielton to znana jest sytuacja  

na Ukrainie, jeśli chodzi o Białoruś, o Rosję ten rynek jest zamknięty, nie funkcjonuje  

i już zaczynają się zwolnienia. Dodał, że nie mówi, że tych pieniędzy nie będzie  

jakiś w dochodach własnych - będą,  ale egzamin jest w czerwcu i mają 2 miesiące 

na ogłoszenie przetargu, zakup, młodzież powinna dotknąć tego jeszcze przed 

egzaminem.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o pozostawieniu sprawy pn. „Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu o zabezpieczenie w budżecie Powiatu Wieluńskiego  

w 2022 r. środków finansowych na wyposażenie szkolnego ośrodka egzaminującego  

na potrzeby wiosennej sesji egzaminacyjnej” jako sprawę w toku i  jej rozpatrzeniu  

na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 15.04.2022 r., zobowiązując jednocześnie 

Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu do przygotowania 

informacji dotyczącej podstawy programowej, celem zapoznania się, z czego 

wynikają przedstawione potrzeby, standardów wyposażenia szkolnego ośrodka 

egzaminacyjnego (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Salę obrad opuścił Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu  

w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pkt 12 

Przyjęcie projektu Aneksu Nr 1 do porozumienia z Gminą Wieluń z dnia 

21.12.2021 r. w sprawie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym zamieszkałym 

na terenie Gminy Wieluń transportu i opieki w czasie przewozu  

z miejsca zamieszkania do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca zamieszkania.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

naczelnik Małgorzatę Zygmunt. Zapytał, czy są uwagi. Nikt nie zgłosił uwag. 

Zarządził głosowanie „za” przyjęciem projektu aneksu.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął projekt  

Aneksu Nr 1 do porozumienia z Gminą Wieluń z dnia 21.12.2021 r. w sprawie 

zapewnienia uczniom niepełnosprawnym zamieszkałym na terenie Gminy Wieluń 

transportu i opieki w czasie przewozu z miejsca zamieszkania do Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz z Ośrodka do miejsca 

zamieszkania (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka).  

 Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

  

 

Na salę obrad powrócił Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

Pkt 13 

Przyjęcie projektu Aneksu Nr 2 do porozumienia z dnia 26.08.2021 r. pomiędzy 

Powiatem Wieluńskim a Gminą Ostrówek w zakresie realizacji zapewnienia 

uczniom niepełnosprawnym bezpłatnego transportu i opieki do Specjalnego 

Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach oraz Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że aneksy są podpisywane w związku ze wzrostem cen paliw. Zapytał, czy ktoś jest 

przeciwny odnośnie przyjęcia tego projektu aneksu. Nikt się nie zgłosił. Zarządził 

głosowanie „za” przyjęciem projektu aneksu.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt  

Aneksu Nr 2 do porozumienia z dnia 26.08.2021 r. pomiędzy Powiatem Wieluńskim  

a Gminą Ostrówek w zakresie realizacji zapewnienia uczniom niepełnosprawnym 

bezpłatnego transportu i opieki do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach oraz Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w ramach otwartych konkursów  

na realizację zadań publicznych w roku 2022. 

 

 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił o zabranie 

głosu panią Małgorzatę Zygmunt.  

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji omówiła przedmiotową sprawę.   

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są inne 

kandydatury do składu Komisji Konkursowej. Nikt nie zgłosił innych kandydatur. 

Odczytał skład osobowy Komisji Konkursowej: Pan Krzysztof Dziuba, Pani Dorota 

Niezgoda, Pani Małgorzata Zygmunt. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 846/22 w sprawie powołania komisji konkursowej do opiniowania ofert złożonych  

w ramach otwartych konkursów na realizację zadań publicznych w roku 2022  

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 846/22 stanowi załącznik do protokołu.  

  

 

 

Pkt 15 

Przyjęcie informacji Przewodniczącego Komisji Konkursowej o wynikach 

postępowań konkursowych, przeprowadzonych celem wyłonienia kandydatów 

na stanowiska:  

a) Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu,  

b) Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu,  

c) Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu.  
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że w materiałach jest informacja na ten temat. Najpierw jest przyjęcie informacji, 

a następnie będą podejmowane uchwały dotyczące tych osób, które zostały 

pozytywnie rozpatrzone przez Komisję Konkursową.  Zapytał, czy są pytania. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do sprawy Zespołu 

Szkół Specjalnych, gdzie nie ma jednomyślnej uchwały. Zapytał, dlaczego tam były 

wątpliwości.              

 Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji wyjaśniła, że ewidentnie brakowało jednego dokumentu  

i to nie podlegało właściwie żadnej dyskusji, bo kandydat jest zobowiązany 

przedstawić wszystkie dokumenty, które są przewidziane przepisami prawa i tutaj 

członkowie komisji nie mogą domniemywać czy dojść do wniosku, że znają tę panią 

itd., to absolutnie nie wchodzi w grę. Tutaj formalizm jest bardzo zaostrzony. 

Jakiekolwiek potknięcie komisji w tym zakresie może spowodować roszczenie nawet 

za kilka miesięcy i unieważnienie konkursu. Byli przedstawiciele różnych środowisk  

– Związków Zawodowych, Rady Pedagogicznej, Rady Rodziców i któryś  

z członków może uznał, że komisja powinna się inaczej zachować, ale byłoby  

to niezgodne z przepisami.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przekazał, że ma pytanie czysto 

techniczne. Jeżeli przychodzi kandydat z kopertą, z dokumentami, to jak to wygląda? 

Czy pani naczelnik przyjmuje, pieczętuje przy nim, kandydat potwierdza,  

jak to wygląda?   

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji wyjaśniła, że formalnie i technicznie wygląda to w ten sposób,  

że kandydat składa zgodnie z ogłoszeniem ofertę na sekretariacie. Odbiera pani 

sekretarka, która przybija pieczęć wpływu i składa w sejfie. Na następny dzień  

od kiedy mija termin ogłoszenia, bierze kopertę w sekretariacie, żeby spisać  

kto złożył ofertę, co jest jej potrzebne po to, aby zawiadomić kandydata o terminie 

posiedzenia. Robi to tutaj, zostawia w sekretariacie i nadal są w sejfie, w dniu 

posiedzenia odbiera.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy nie ma żadnej 

możliwości, pani sobie zakleja kopertę jak przynosi i koniec.  

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że tak, pani sekretarka sprawdza, czy koperta jest 



38 
 

zaklejona, spisywane jest tylko nazwisko z koperty, nie ma możliwości, żeby ktoś 

otworzył kopertę.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu podkreślił, że będą 

prosić kandydatów, żeby nie tylko to było zaklejone na zasadzie kleju, który jest na 

kopercie tylko również na zasadzie zaklejenia taśmą z tyłu, na której będzie jeszcze 

pieczątka urzędu przybita i tak to będzie wyglądać.  

 Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji dodała, że to może być na zasadzie takiej instrukcji.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział, że być 

może ten dokument mógł w teczce pani wylecieć, jak nawet składała, później 

doklejała, nie zauważyła w torbie, różnie mogło być. Pamięta, że ten dokument 

dotyczył jego dokumentu, podpisywał go, bo był jeden błąd jak wydawał opinię,  

bo to dotyczyło jego opinii i jeszcze drugi raz było podpisywane, ponieważ pani 

dyrektor z tym przyszła i podpisywał drugi raz.   

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że zabrakło dokumentu potwierdzającego 

wymagany staż pedagogiczny i gdyby był inny dokument, jakieś świadectwo,  

bo kandydat musi udokumentować 5 letni staż pracy. Może to zrobić przez 

zaświadczenie od pracodawcy, które zostało wydane, ale jeżeli byłoby jakiekolwiek 

inne świadectwo, z którego wynikałoby, że kandydatka pracowała np. 5 lat w innej 

szkole, to byłoby to zupełnie wystraczające, ale niestety żadnego innego dokumentu 

nie było.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że przy 

ogłoszeniu konkursu trzeba to zapisać. 

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji zapytała, czy pan starosta widziałby to w ogłoszeniu o konkursie. 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

że z tyłu trzeba zakleić. Przypuszcza, że to gdzieś wyleciało. Zapytał, czy są jeszcze 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że informacja została przyjęta przez 

aklamację.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu przez aklamację przyjął informację 

Przewodniczącego Komisji Konkursowej o wynikach postępowań konkursowych, 

przeprowadzonych celem wyłonienia kandydatów na stanowiska:  

a)  Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu,  

b) Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu, 

c) Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu.   

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu.  

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że uchwała dotyczy pani Barbary Cicheckiej. Zarządził głosowanie „za” podjęciem 

uchwały. 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 847/22 w sprawie zatwierdzenia konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia 

kandydata na stanowisko Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu (głosowało 5 

członków Zarządu).  

Uchwała Nr 847/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

     Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu.  
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odczytał projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały. 

Następnie nadmienił, że nie zapraszał na posiedzenie Zarządu dyrektorów, bo mają 

swoje obowiązki, ale zostaną poproszeni na Zarząd, jak będą mieli wręczane akty 

powierzenia, co dotyczy, zarówno pani Cicheckiej, jak i pani Puchały.   

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 848/22 w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Międzyszkolnej Bursy  

w Wieluniu  (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 848/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

     Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko 

Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu.  

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził głosowanie 

„za” podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 849/22 w sprawie zatwierdzenia konkursu przeprowadzonego w celu wyłonienia 

kandydata na stanowisko Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 849/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

     Pkt 19 

 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powierzenia 

stanowiska Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu. 
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odczytał projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 850/22 w sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 850/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

     Pkt 20 

Zapoznanie z możliwymi wariantami postępowania organu prowadzącego 

mającymi na celu powierzenie stanowisk: 

a) Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu, 

b) Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu  

i podjęcie decyzji w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad a)  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

o ile nie będzie sprzeciwu, aby nie ogłaszać ponownego konkursu na stanowisko 

dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu, ponieważ znamy tę osobę. Myśli, 

że ta osoba się sprawdza i za zgodą nadzoru pedagogicznego takie stanowisko 

mogą powierzyć, jako Zarząd Powiatu na okres 5 lat, więc nie widzi tutaj żadnych 

przeszkód, nie wie jak pozostali członkowie Zarządu, ale jego zdaniem pani 

Katarzyna Wyrębak sprawdza się w 100% i można tutaj zaufać. Dodał, że może 

jakieś niedopatrzenie było przy składaniu dokumentów. Zapytał, czy są odmienne 

zdania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” takim stanowiskiem.  
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a) Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

stanowisko o rozpoczęciu procedury przewidzianej w art. 63 ust. 12  

Prawo Oświatowe, czyli wystąpienie do Łódzkiego Kuratora Oświaty z wnioskiem   

w sprawie  wyrażenia zgody na powierzenie stanowiska Dyrektora Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu Pani Katarzynie Wyrębak na okres kolejnych 5 lat tj. od dnia 

01.09.2022 r. do dnia 31.08.2027 r. oraz do Rady Pedagogicznej ZSS w Wieluniu  

o wyrażenie opinii w przedmiotowej sprawie (głosowało 5 członków Zarządu) 

 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał na jaki okres czasu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że na okres 5 lat. Dodał, że uchwała będzie w podobnym kształcie tylko będzie inna 

podstawa prawna.  

 

 

Ad b) 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jeśli 

chodzi o dyrektora ZS nr 3 im. M. Kopernika jest problem, bo nie wpłynęła żadna 

oferta. Dodał, że jest wyjście tego rodzaju, że można poszukać wśród pracowników 

tej szkoły osoby, która chętnie by przyjęła powierzenie obowiązków. Zapytał panią 

naczelnik, czy dobrze myśli czy ogłaszamy drugi konkurs? 

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedział, że ogłoszenie konkursu to jest jedna droga, ale nie 

optowałaby za tym dlatego, że konkurs był już ogłoszony. Poprzedni konkurs też był 

ogłoszony i na żadne z tych konkursów nie zgłosił się żaden kandydat, więc  

w zasadzie prawie z całą pewnością możemy domniemywać, że ten kandydat się nie 

pojawi, a po drugie, że mamy już czas dosyć napięty, ponieważ do 30.czerwca jest 

powierzenie obowiązków dla pana Mariusza Wróbla. Oczywiście ta droga jest 

możliwa, ale nie wie czy zasadna, druga to powierzenie obowiązków. Nadmieniła,  

że procedura, która była przegłosowana w przypadku ZSS również może być 

zastosowana, czyli wystąpienie do kuratora i do Rady Pedagogicznej, bo nie ma 

Rady Szkoły z wnioskiem o powierzenie stanowiska określonej osobie, która spełnia 

wymagania przewidziane przepisami prawa oświatowego, czyli to musi być osoba, 
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która spełnia te wszystkie wymagania, jak do konkursu. Trzecia droga, czyli to,  

co było teraz zastosowane przez Zarząd, jeśli chodzi o ZS nr 3, czyli powierzenie 

obowiązków na okres 10. miesięcy, ale orzecznictwo jest takie, że  nie należy takiego 

stanu, takiej tymczasowości przedłużać w nieskończoność. Traktowane to jest 

dosłownie cytując, jako obejście prawa, czyli mowa o trzeciej możliwości  

p.o. na 10. miesięcy wicedyrektorowi, a jeżeli w szkole nie ma wicedyrektora  

to nauczycielowi tej szkoły. Zdaniem wydziału najlepszą drogą jest powierzenie 

obowiązków w porozumieniu z kuratorem i po zasięgnięciu opinii Rady 

Pedagogicznej, tylko tutaj jest taki problem, że na ten moment nie może podać 

żadnego nazwiska.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił o przerwę.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu ogłosił przerwę w obradach 

Zarządu Powiatu w Wieluniu na wniosek pana wicestarosty.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu wznowił obrady Zarządu Powiatu 

w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu obraduje w pełnym 5 osobowym składzie. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że kierunek Zarządu i jego propozycja jest taka, że w tym przypadku rozpisujemy 

jeszcze raz konkurs. Dodał, że myśli, że do czerwca się wyrobią i od 1. lipca 

powierzone zostaną obowiązki nowemu dyrektorowi wyłononiemu w drodze 

konkursu.   

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji powiedziała, że musimy założyć też, że nie będzie żadnych 

odwołań. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że wszystko rozumieją. Zapytał, czy są inne propozycje. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, 

kto jest „za” takim rozstrzygnięciem i dalszym procedowaniem, jeśli chodzi  

o stanowisko dyrektora ZS nr 3.   
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b) Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął 

decyzję o powtórnym ogłoszeniu konkursu przeprowadzanego w celu wyłonienia 

kandydata na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).   

Materiał w ww. sprawach stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił się do pani 

naczelnik, aby przygotowała na następny Zarząd Regulamin wynagradzania.  

Pani Małgorzata Zygmunt - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji odpowiedziała, że dobrze dodając, że teraz sprawa się wyjaśniła, 

bo jakby ta zwłoka spowodowana była tym, że w Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej pani dyrektor miała wątpliwość, czy będzie szła w kierunku 

utworzenia stanowiska wicedyrektora w związku z dodatkowymi zadaniami,  

czy będzie proponować zniżkę godzin dla siebie. Powiedziała, że jest decyzja pani 

dyrektor, że nie nowe stanowisko wicedyrektora, bo to by się wiązało z dopisaniem  

w regulaminie, więc jak najbardziej na przyszły Zarząd mogą to przedstawić. 

Zaproponowała, czy mogłaby przygotować projekt ogłoszenia o konkursie i dzisiaj  

na koniec Zarządu to przedstawić, bo to jest bardzo istotne ze względu na termin.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że jak 

najbardziej, będzie to rozpatrzone w punkcie pn. Sprawy bieżące.  

 

 

     Pkt 21 

Rozpatrzenie wniosku Prezesa Polskiego Związku Wędkarskiego Okręgu 

Sieradzkiego Koła Wieluń Miasto w sprawie wycięcia drzew (19 sztuk) 

znajdujących się na działce nr 24 obręb 2 miasta Wieluń, stanowiącej własność 

Powiatu Wieluńskiego oddaną w dzierżawę Okręgowi Polskiego Związku 

Wędkarskiego w Sieradzu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zapytał, czy są jakieś pytania, 

a jeśli nie, to kto jest „za” tym, aby ten wniosek rozpatrzyć pozytywnie, zgodnie  

z protokołem oględzin. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że się wstrzymuje, 

bo uważa, że większość wie, że jak rosną olchy nad stawem to wszystkie  

są pochylone. I jak tu jest napisane, że pień jest odchylony od pionu, to dla niego jest 

to niepoważne.     

Pan Łukasz Dybka, Pan Jakub Jurdziński, Pan Krzysztof Dziuba 

powiedzieli, że również wstrzymują się od głosu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że pan starosta jest 

„za”. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu odpowiedział, że nie podniósł 

ręki dodając o reasumpcji głosowania.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami  zaznaczyła, że są tam też skargi  

do urzędu miejskiego, że te drzewa zwisają nad chodnik.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy oni chcą nasadzić 

drzewa.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że będą musieli,  

bo zostanie nałożony obowiązek opłaty z obowiązkiem nasadzenia i jeśli te drzewa 

po 3 latach nasadzone się utrzymają to opłata jest umarzana. Tak samo może być  

w przypadku szpitala. Jest obowiązek opłaty plus obowiązek nasadzeń, po 3 latach 

jest weryfikacja i umorzona opłata.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że jak wytnie się 

jedno drzewo to należałoby nasadzić 100 małych i wtedy to równoważy się mniej 

więcej.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zapytał o nasadzenia.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że o tym decyduje urząd 

miejski, czyli kiedy, gdzie mają być nasadzone, jakie gatunki.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu podkreślił, że tych drzew jest 

sporo.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że 28. drzew było 

wnioskowanych, 19 zakwalifikowanych.   
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dopowiedziała, że 19. jest 

zakwalifikowanych już, a pozostałe są do późniejszej oceny.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, aby decyzję podjąć  

do 10. sztuk i koniec.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że to nic nie 

zmieni, znając życie wystąpią z następnym pismem.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że oni tutaj nie opisują jak 

bardzo jest to niezbędne. Te drzewa nachylają się gdzieś nad ul. Fabryczną  

na chodnik i tam sprzątają ciągle.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu podkreślił, że do ul. Fabrycznej  

im trochę brakuje.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że może trzeba  

im zezwolić tylko na usunięcie tych, które są już obumarłe i nie rokujące  

na przeżycie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu powiedział,  

że zaproponowałby te, które zagrażają zdrowiu i życiu.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że wszystkie podciągną.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaznaczył, że jest skłonny się 

przychylić do tego, co powiedziała pani naczelnik, że te które są obumarłe i nie 

rokują żadnej nadziei.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu odpowiedział, że tak i one 

zagrażają.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, ile jest sztuk obumarłych 

drzew.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie wie,  

co to znaczy, że w koronie widoczny jest posusz, który stwarza zagrożenie 

bezpieczeństwa – czy cały może, czy tylko pojedyncze gałęzie. Jest kilka 

zamierających drzew, więc to coś by im dało.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odniósł się zapisu, że ze względu 

na termin oględzin  drzewo nie posiada ulistnienia co znacznie utrudnia określenie 
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stanu fitosanitarnego, jednak w tym stanie nie stwierdzono występowania oznak 

chorobowych ani występowania szkodników mogących mieć istotne znaczenie  

dla stwierdzenia żywotności oraz zagrożenia dla ludzi i mienia. Zaznaczył, że takie 

drzewo już by zostawił.    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu zgodził się.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że jest 6. takich drzew, 

które się nadają ze względu na zamieranie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu dodał, że boi się tego, że jak 

pójdzie rybak tam na ryby i dostanie gałęzią, to później będzie, że zgłaszali.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że gdyby to były 

jakieś drzewa przy trakcie komunikacyjnym to bez dwóch zdań.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do słów pani 

naczelnik, która mówiła, że przy ul. Fabrycznej jakieś są, ale tego nie wie, nie widać 

specjalnie.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodał, że tutaj bardziej to wygląda, 

jakby to było wokół stawu, bo nie wszystkie zdjęcia to pokazują, na niektórych 

zdjęciach widać tylko korony drzew, a nie widać gdzie one są zlokalizowane. 

Powtórzyła, że 5 lub 6 drzew jest takich, które są zamierające. Zaproponowała,  

aby na początek zgodzić się na te drzewa zamierające i poczekać na kolejny 

wniosek.    

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zgodził się, że na 6 drzew 

zamierających.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu odpowiedział, że dobrze, padł 

taki wniosek ze strony pana Łukasz Dybki, żeby wyrazić zgodę tylko na usunięcie 

drzew zamierających i nierokujących na przeżycie. Zapytał, kto jest „za” takim 

rozwiązaniem.   

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu na wniosek Pana Łukasza Dybki – członka 

Zarządu Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę  

na usunięcie drzew zamierających i nie rokujących na przeżycie (głosowało 5 

członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 22 

Rozpatrzenie wniosku w sprawie położenia nawierzchni na drodze powiatowej  

Nr 4515E odcinek Ruda-Nowy Świat.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

kierownik Alicję Krzemień i pana naczelnika Maciej Brysia.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu przekazała,  

że dł. Odcinka to 1 800 m, 520 tys. zł brutto za km dywanika szerokości 5 m. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że zupełnie 

przypadkowo zwrócił się do niego mieszkaniec z 2 dni temu w sprawie tej drogi. 

Dodał, że widocznie coś jest na rzeczy.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu zaznaczyła, że jest tam 

fatalnie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził, 

ponieważ jechał tą drogą.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu przekazała, że remontują 

tam, bo nie szło przejechać. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że należałoby odpisać, że w obecnych planach inwestycyjnych nie ma ujętego tego 

odcinka drogi. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, a przy okazji  

ul. Św. Wojciecha, bo będziemy robić.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu przekazała, że jakbyśmy 

robili ul. Św. Wojciecha, ale czy wystarczy nam pieniędzy.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że chce napisać, że mamy to na uwadze i jak tylko pojawią się możliwości to będzie 

realizowane to zadanie. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że znany jest stan drogi, 

poszukujemy możliwości. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że szukamy możliwości źródeł finansowania.  

Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

dopowiedział,  że źródeł finansowania remontu przedmiotowej drogi.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że czekamy  

na obwodnicę.  

Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, co z obwodnicą.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że na razie ucichło.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział, że odbyło się 

spotkanie.  

Pan Maciej Bryś – naczelnik Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg 

dodał, że ma być coś wyłożone w urzędzie miejskim, są 3 warianty.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwracając do tematu 

powiedział, że Zarząd jest zgodny co do treści odpowiedzi, wyraża taką wolę,  

aby szukać środków na sfinansowanie tej inwestycji. Dodał, że jeśli takie możliwości 

się pojawią to będzie realizowane to zadanie. Zamknął punkt.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o udzieleniu odpowiedzi  

na wniosek dotyczący położenia nawierzchni na drodze powiatowej Nr 4515E 

odcinek Ruda-Nowy Świat informującej, że w obecnych planach inwestycyjnych nie 

ma ujętego tego odcinka drogi, Zarząd wyraża wolę, że będą poszukiwane źródła 

finansowania przedmiotowej inwestycji. Jeśli takie możliwości się pojawią to będzie 

realizowane to zadanie. 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

     Pkt 23 

Zapoznanie z petycją mieszkańców wsi Biała Parcela w sprawie budowy 

chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 4504E na odc. od DK 74 do posesji  

Pana         oraz przebudowy drogi powiatowej na odcinku od 

Pana                        do skrzyżowania z drogą powiatową Nr 4502E.  
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

petycja.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu przekazał, aby nie sugerować 

się tym, że tam mieszkają (Zabłocie, Wiktorów), ponieważ jak się idzie kawałkiem 

drogi to jest Wygoda, Wiktorów, Naramice, Zabłocie i dopiero Biała Parcela, więc jest 

5 domów po kolei, każdy gdzie innej należy. Tutaj błędnie jest napisane nazwisko,  

do których radny Mielczarek skierował to pismo.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Zarząd skieruje to pismo do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu podkreślił, że można dać protokół 

uzgodnień, co zostało z panem wójtem ustalone.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że można dołączyć ten dokument, który był na spotkaniu, tam będzie kanalizacja.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu potwierdziła, że w tym 

roku ma być budowana. 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

takim rozwiązaniem, aby skierować pismo do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Powiatu w Wieluniu wraz ze stanowiskiem Zarządu Powiatu ujmującym 

informacje uzyskane na spotkaniu z Wójtem Gminy Biała i radnymi Rady Gminy 

Biała.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu powiedziała, że nie ma 

protokołu i zapytała czy był, czy dostali protokół.  

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy nie pisał  

z-ca kierownika PZD protokołu.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu również zapytał,  

czy z-ca kierownika PZD nie napisał protokołu, bo miał to zrobić.  

Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że nie wie, czy miał pisać.  

Pan Łukasz Dybka - członek Zarządu powiedział, aby powołać się  

na ustalenia i co sam wójt powiedział.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył, żeby 

powołać się na ustalenia na posiedzeniu wyjazdowym Zarządu z Wójtem Gminy 
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Biała odnośnie planowanej inwestycji, gdzie pan wójt oświadczył, że tam będzie 

budowana kanalizacja sanitarna i w tej kadencji nie będzie się o tę drogę ubiegał.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, a tam dalej.  

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu wyjaśniła, że tam dalej 

nie potrzeba chodnika, trzeba zrobić przebudowę całkowitą drogi, bo tam podbudowa 

jest tragiczna, wychodzą kamienie, trzeba zrobić przebudowę, ale z wymianą 

podbudowy, co też będzie kosztem.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tam jest fatalnie.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że po kanalizacji będą musieli przywrócić.  

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że po kanalizacji tak. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że na jedno i drugie 

musimy odpisać, bo kawałek z chodnikiem, wiadomo będzie kanalizacja, a tam dalej 

też coś trzeba napisać, było mówione o tej drodze.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że droga 

Wiktorów jest złożona do Funduszu Ochrony Gruntów.  

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu przekazała, że zostawiła 

na sekretariacie poprawiony wniosek na Wiktorów-Naramice. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy do RFIL-u. 

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu potwierdziła, bo musiała 

wykreślić jedną pozycję, było trochę kostki za 9 tys. zł, to muszą być nasze koszty 

kwalifikowane.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Zarząd zapoznał się z petycją i kieruje na Komisję Skarg, Wniosków i Petycji wraz 

ze stanowiskiem Zarządu Powiatu na podstawie informacji uzyskanych  

na posiedzeniu Zarządu Powiatu z panem wójtem i radnymi Rady Gminy Biała. 

Poprosił, aby pani kierownik przygotowała te ustalenia. Zapytał, kto jest „za” takim 

rozwiązaniem.  
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu po zapoznaniu z petycją mieszkańców wsi Biała 

Parcela w sprawie budowy chodnika w ciągu drogi powiatowej Nr 4504E  

na odc. od DK 74 do posesji Pana             oraz przebudowy drogi powiatowej  

na odcinku od Pana               do skrzyżowania z drogą powiatową Nr 4502E 

jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję o skierowaniu pisma do Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu w Wieluniu wraz ze stanowiskiem Zarządu 

Powiatu ujmującym informacje uzyskane na spotkaniu z Wójtem Gminy Biała  

i radnymi Rady Gminy Biała (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze pytania do pani kierownik.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że ma jeden wniosek  

do pani kierownik w sprawie przeczyszczenia rur pod drogą powiatową Turów-

Skomlin w m. Chotów na zakręcie, gdzie potrójne rury przechodzą pod drogą 

powiatową, czyli środkowa jest drożna, a dwie boczne są niedrożne, póki jest niski 

stan drogi jest to możliwe. Dodał, aby w miarę szybko to zrobić.  

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że to zrobią.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze pytania do pani kierownik. Zaznaczył, że są dziury na drogach.  

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że wie.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy emulsja jest tańsza. 

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu odpowiedziała,  

że nie, zamówili 2 razy po 15t, to cena była trochę niższa.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że 1300 zł. 

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu przekazała, że 1300 zł 

było w styczniu, co nie podpisali umowy, a teraz około 3 000 zł chyba 2600 zł.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał o specyfikację 

na Gromadzice. 
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 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu przekazała, że dał już 

specyfikację, będą ogłaszać przetarg. Zapytała, co robimy z Gabrielowem, bo tam 

jest fatalnie. 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

chyba 3 raz klejona.  

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu przekazała, że tam są 

takie zaniżenia, że jak samochód jedzie to normalnie jest aż strach. Zaproponowała, 

żeby albo to spryskać emulsją, destruktem zrobić i na trochę to wytrzyma.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zgłosił muldę między 

Krzyworzeką a Mokrskiem, a niedaleko niego przy zakręcie odpadła warstwa 

wiążąca asfaltu. Jest tam bardzo niebezpiecznie, bo jak ktoś będzie zjeżdżał na bok 

to może go wyrzucić na chodnik. Powiedział, że trzeba to sfrezować. Na pewno nie 

zakleją dziur, trzeba byłoby to sfrezować i położyć od nowa.  

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu powiedziała, że trzeba  

z panem                   rozmawiać jak będzie robił.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że w Mokrsku coś nie chce podpisać umowy, nie wiadomo jak z tymi inwestycjami 

będzie.  

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu powiedziała, że też go 

prosili, aby w ramach OFSET-u zrobił nawierzchnię, ale na razie nie chce, bo jest 

cena.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał o finansowanie drogi 

Wróblew ze środków. Powiedział, że ktoś mu przekazał, że pan wójt nie ma 

pieniędzy. Z drugiej strony nie będzie miał innej możliwości, żeby sfinansować to w 

przyszłym roku, jeżeli  w tym roku nie pomoże. 

 Pani Alicja Krzemień – kierownik PZD w Wieluniu przekazała, że umowa 

jest podpisana do końca roku.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że należy 

wysłać pismo. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu i Pan Przemysław Krężel – skarbnik 

powiatu również powiedzieli, że wysyłamy pismo.  
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     Pkt 24 

Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek członka Zarządu Powiatu w Wieluniu  

Pana Łukasza Dybki, złożony na CXXXIII posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 

11.03.2022 r. w sprawie przeznaczenia z nadwyżki budżetowej za 2021 r. 

środków na projekt dotyczący przebudowy drogi powiatowej Nr 4509E 

 na odcinku Skomlin-Wichernik, Wichernik-Mątewki w związku z tragicznym 

stanem tej drogi oraz dużym natężeniem ruchu.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że odpowiedź została przygotowana. Dodał, że myśli, że trzeba sfrezować muldy.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu podkreślił, że ta droga jest cała  

do remontu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że 

Zarząd przyjmuje projekt odpowiedzi.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przyjął projekt odpowiedzi na wniosek członka 

Zarządu Powiatu w Wieluniu Pana Łukasza Dybki, złożony na CXXXIII posiedzeniu 

Zarządu Powiatu w dniu 11.03.2022 r. w sprawie przeznaczenia z nadwyżki 

budżetowej za 2021 r. środków na projekt dotyczący przebudowy drogi powiatowej 

Nr 4509E na odcinku Skomlin-Wichernik, Wichernik-Mątewki w związku z tragicznym 

stanem tej drogi oraz dużym natężeniem ruchu.      

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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     Pkt 25 

Przyjęcie projektu odpowiedzi na wniosek członka Zarządu Powiatu w Wieluniu  

Pana Łukasza Dybki, złożony na CXXXIV posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 

21.03.2022 r. w sprawie uzyskania pisemnej informacji dotyczącej zatrudnienia 

dwóch nowych osób w Biurze Ochrony Informacji i Bezpieczeństwa Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, czy pan Dybka przyjmuje projekt 

odpowiedzi. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że nie ma wyjścia.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem projektu odpowiedzi.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

odpowiedzi na wniosek członka Zarządu Powiatu w Wieluniu Pana Łukasza Dybki, 

złożony na CXXXIV posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 21.03.2022 r. w sprawie 

uzyskania pisemnej informacji dotyczącej zatrudnienia dwóch nowych osób w Biurze 

Ochrony Informacji i Bezpieczeństwa Starostwa Powiatowego w Wieluniu (głosowało  

5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 26 

Sprawy bieżące. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że przed 

chwilą otrzymał projekt uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie ogłoszenia 

konkursu przeprowadzanego w celu wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora 
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Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika w Wieluniu.  To jest zgodne z ustalonymi 

kierunkami postępowania w przypadku wyłonienia dyrektora ZS nr 3 w Wieluniu. 

Wydział Edukacji przygotował projekt uchwały. Zarządził głosowanie „za” podjęciem 

tej uchwały.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 851/22 w sprawie ogłoszenia konkursu przeprowadzanego w celu wyłonienia 

kandydata na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 im. Mikołaja Kopernika  

w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 851/22 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 27 

Wolne wnioski. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, dlaczego nie jest 

utrzymany termin Zarządu 18.04. tylko jest 15.04.br. Wie, że to jest niedotrzymanie 

jakiś terminów, ale skoro z tego względu, to dlaczego nie było tego dzisiaj, a jak nie 

dzisiaj, to dlaczego nie może być 18.04. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że ważyły się do wczoraj losy, jeden z radnych zwrócił się z prośbą  

do przewodniczącego Rady Powiatu, a następnie do niego o przyspieszenie obrad 

sesji i podał datę 25.04. Wczoraj ważyły się losy, czy sesja będzie 25.04., czy 29.04. 

Było to związane z Zarządem Powiatu, aby wszystkie materiały spłynęły. Nie ma 

jeszcze materiału dotyczącego sprawozdania z dróg wojewódzkich, ale jest 

informacja, że to się pojawi, bo mieli napisać do 8.04., z Generalnej Dyrekcji Dróg 

mamy materiał, ale jeszcze była kwestia wyjaśnień odnośnie skargi na szpital,  

co dzisiaj jest dopięte. Taka była wola przewodniczącego, żeby 25.04. zrobić, on też 

się zgodził po rozeznaniu, czy zdążymy z materiałami.   
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że 25.04. to chodzi  

o sesję, a Zarząd 15.04.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że do środy nie wszystkie materiały będą dostępne, nie wszystkie wydziały zdążą,  

a później są święta i nie byłby dochowany termin.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to znaczy,  

że 15.04. wydziały wszystko zdążą zrobić, bo piątek rano, a wtorek rano to jest 

różnica jednego dnia, tego właśnie piątku, gdzie połowa wydziałów i tak pewnie 

będzie na urlopach.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaznaczył, że od razu mówi,  

że najwcześniej 14.04. będą materiały.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że są święta i nie byłby dochowany termin 7-dniowy na dostarczenie materiałów  

na sesję.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że właśnie 

dlatego chciał dać wydziałom jeden dzień więcej.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył,  

że nie byłby dotrzymany termin wysyłki materiałów.  Dodał, że dzisiaj jest powołana 

komisja w tym temacie, o którym była mowa wcześniej, procedura została 

wprowadzona. W skład komisji wchodzi psycholog, pan wicestarosta, wydział 

edukacji został całkowicie wyłączony z tego postępowania, pani radca prawny będzie 

też z PCUW (Powiatowe Centrum Usług Wspólnych), komisja będzie 4 osobowa.  

Nie będzie pani dyrektor poradni tylko osoba, która jest biegłym sądowymi, która 

pracuje i ma doświadczenie w takich sprawach.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że osoby powinny 

podpisać oświadczenia, że nie mają żadnych powiązań rodzinnych. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

Termin będzie ustalony.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że chciał przypomnieć, 

że rozmawiali kiedyś o Gromadzicach o internacie. Teraz jest czas opiniowania 

arkuszy organizacyjnych i wydaje mu się, że zasadnym byłoby, aby internat nie był 

otwarty w weekendy i poprosiłby o rozmowę z panem naczelnikiem na ten temat. 

Dodał, że nie wie, czy Zarząd podziela jego zdanie, czy nie. Powiedział, że jest  

to w takiej formie bez wniosku.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że będą rozmawiać, ale po świętach. Poinformował, że o 10.30 jest msza katyńska, 

potem złożenie kwiatów. Powiedział, że z członków Zarządu ktoś może przyjechać.  

 

 

 

Pkt 28 

Zamknięcie CXXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CXXXVI posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


